

# „China meets Switzerland“

Culture & Commerce & Communication

**Spielen Sie Ihr Unternehmen mit der 1. Paganini Preisträgerin Bin Huang an die Spitze.**

„Bin Huang ist ein Talent das den Zuhörer sprachlos lässt ..“ (The Washington Post)

Die neue CD „**The Brilliant Classics**“ ist die Verbindung europäischer und chinesischer Kultur, interpretiert von Topsolisten aus der Schweiz und China. Mit den brillanten Highlights wie; Czardas, Ungarische Tänze, Zigeunerweisen, Meditation from Thais, New Year's Song können Sie die Solisten auch für Ihre exklusiven Events, VIP-Empfänge, Präsentationen, Eröffnungen weltweit buchen.



**Bin Huang, Violine (China)**

(1.Paganini Preisträgerin)

**Claude Hauri, Cello (Schweiz)**

**Daniel Moos, Klavier (Schweiz)**



SWISS  
CHINESE  
CHAMBER  
OF  
COMMERCE

瑞  
中  
经  
济  
协  
会

Die CD „**China meets Switzerland**“ - „**The Brilliant Classics**“ - das trendige Give-Away, lässt Sie und Ihr Unternehmen brillieren. Auf Wunsch können Sie Ihr Firmenprofil in einem eigens gestalteten Booklet in die CD einfügen. Für individuelle Wünsche zu CD Vertrieb, sowie Informationen zu Marketing- und Event Konzepten melden Sie sich direkt bei IMP.

Int. Music Productions - CH-6702 Claro - Tel. +41 91 863 12 94 - Fax +41 91 863 35 38  
e-mail: [info@improductions.ch](mailto:info@improductions.ch) – [www.improductions.ch](http://www.improductions.ch)

# "China meets Switzerland"

Culture & Commerce & Communication

**Play in corporate pole position with the 1. Paganini Prizewinner Bin Huang.**

**"Bin Huang is a talent that leaves her listeners speechless..." (The Washington Post)**

The new CD "The Brilliant Classics" is a blend of European and Chinese culture, performed by first-rate soloists from Switzerland and China. With brilliant highlights, including **Czardas, Hungarian Dances, Gypsy Melodies, Meditation from Thais and New Year's Song**, you can also book these top soloists for your exclusive events, VIP receptions, presentations, openings and so on – worldwide.



**Bin Huang, Violin (China)**

**(1° Paganini Prizewinner)**

**Claude Hauri, Cello (Switzerland)**

**Daniel Moos, Pianoforte (Switzerland)**



SWISS  
CHINESE  
CHAMBER  
OF  
COMMERCE

瑞  
中  
經  
濟  
協  
會

**The CD "China meets Switzerland – The Brilliant Classics", a most trendy gift, will put your corporation in the limelight. Upon request, you can include your corporate profile in a specially designed CD booklet. The CD comes with standard cover, trilingual booklet. For individual requests relating to CD distribution, as well as for information on marketing and event concepts, please contact IMP directly.**

Int. Music Productions - CH-6702 Claro - Phone +41 91 863 12 94 - Fax +41 91 863 35 38  
e-mail: [info@improductions.ch](mailto:info@improductions.ch) – [www.improductions.ch](http://www.improductions.ch)